

Hello,

We're pleased to share that the 2022 Alzheimer Society Research Program funding competition is now open. One of Canada's most innovative hubs for dementia research, the Alzheimer Society helps the best and brightest minds across many disciplines move their ideas forward, to improve the lives of people living with dementia and caregivers, across the country.

Could your research change the future for people living with dementia? Apply before November 5th, 2021, at 11:59 ET. Results will be announced in the late spring/early summer 2022, and funding will be dispersed starting July 2022.

See the full application details at alzheimer.ca/Apply.

We look forward to reviewing your application. Please share this funding opportunity with anyone who may be interested in applying.

For more information, please contact research@alzheimer.ca

Bonjour,

Nous sommes heureux de vous annoncer que le concours pour l'obtention de subventions de recherche de la Société Alzheimer 2022 est maintenant ouvert. La Société Alzheimer, l'un des centres les plus innovants pour la recherche sur les troubles neurocognitifs au Canada, aide les esprits les plus brillants de toutes les disciplines à concrétiser leurs idées, améliorer la vie des personnes atteintes d'un trouble neurocognitif et des proches aidants partout au pays.

Vos recherches pourraient-elles changer l'avenir des personnes atteintes d'un trouble neurocognitif? Postulez avant le 5 novembre 2021 à 23 h 59 (H.E.). Les résultats seront annoncés à la fin du printemps/au début de l'été 2022, et les subventions seront octroyées en juillet 2022.

Voir tous les détails relatifs à la candidature : rendez-vous à alzheimer.ca/Postuler.

Nous sommes impatients d'examiner votre candidature. Merci de transmettre ce message à toute personne qui souhaiterait postuler.

Pour plus d'informations, veuillez contacter research@alzheimer.ca